

## TERMS AND CONDITIONS.

- Gov Games 2019 Paparazzi Competition Terms and Conditions
- The Gov Games Organising Committee and their family members, or anyone else connected in any way with the competition or set up of the competition, shall not be permitted to enter.
- This competition is open to the public.
- Entries are restricted to residents of United Arab Emirates with valid Emirates IDs.
- There is no entry fee and no purchase to enter this competition.
- In order to take part in the competition, the participants should: activate their profile as public on IG and TW; cover (video/photo/IG story) the event on their IG/TW newsfeed; follow & tag @GovGames and use #GovGames (enabling entries to be tracked).
- The more posts, the more entries participants get into the draw!
- No responsibility by Gov Games will be accepted for entries not received, for any reason.
- An automated draw will take place to pick a random winner based on the below criteria. (1. Profiles are public 2. Photos/videos to be posted on the newsfeed 3. Need to follow Gov Games 4. tag GovGames and use #GovGames)
- There will be 2 winners. The first draw is for the Jeep Compass and the second draw is for the Jeep Wrangler.
- The prize does not include the registration and insurance of the Jeeps. Winners will need to provide the required documents in order to drive the Jeep/s.
- The first winner can win only one Jeep; and hence, will be excluded from the draw for the second Jeep.
- Closing date for entry for the first Jeep will be 17:30, April 4, 2019.
- The first winner will be announced on April 4, 2019.
- Closing date for entry for the second Jeep will be the 20:00, April 6, 2019. After this date no further entries to the competition will be permitted.
- The second winner will be announced on April 6, 2019.
- If the winner is under 18 years of age; they will need to have a guardian present, who is 18 years of age or over, to claim the prize.
- The promoter reserves the right to cancel or amend the competition and these terms and conditions without notice. Any changes to the competition will be notified to entrants as soon as possible by the promoter.
- The promoter is not responsible for any inaccurate prize details supplied to any entrant by any third party connected with this competition.
- No cash alternatives to the prize will be offered. The prize is not transferable. Prizes are subject to availability, Gov Games reserve the right to substitute any prize with another without giving notice.
- If the winner cannot be contacted or does not claim the prize within one day of notification, the competition will be re-drawn, at random and a replacement winner chosen.
- The promoter will notify the winner when and where the prize can be collected from.
- By entering this competition, an entrant is indicating his/her agreement to be bound by these terms and conditions.

## تطبيق الشروط والأحكام

- الألعاب الحكومية 2019، مسابقة المصورين
- الشروط والأحكام
- لا يسمح بمشاركة أفراد اللجنة المنظمة لمبادرة الألعاب الحكومية أو أفراد عائلتهم أو أي شخص يرتبط بالمبادرة بأي شكل من الأشكال.
- هذه المسابقة مفتوحة للجمهور.
- تقتصر المشاركة على مواطني ومقيمي دولة الإمارات العربية المتحدة الحاملين لبطاقات الهوية الإماراتية سارية المفعول.
- لا توجد رسوم دخول أو شراء تذاكر لدخول هذه المسابقة.
- للمشاركة في المسابقة، يجب على المشاركين: تفعيل حساباتهم الشخصية على إنستغرام وتويتر وتغطية الفعالية (عبر نشر مقاطع فيديو أو صور) عبر صفحاتهم على الإنستغرام أو تويتر، ومتابعة صفحتنا وذكر @govgames في المنشور باستخدام الوسم #الألعاب\_الحكومية (لكي يتسنى لنا متابعة مشاركاتهم)
- كلما زاد عدد المنشورات، كلما زادت فرص الدخول للسحب.
- لن تتحمل الألعاب الحكومية أي مسؤولية عن المشاركات التي لم يتم استلامها لأي سبب من الأسباب.
- يتم اختيار الفائزين بشكل عشوائي عن طريق السحب وذلك بحسب المعايير المذكورة أدناه:
- أن يكون حساب المشارك على وسائل التواصل الاجتماعي عاماً.
- أن ينشر المشارك الصور والفيديوهات على صفحته.
- أن يقوم المشارك بمتابعة صفحة الألعاب الحكومية واستخدام وسم #GovGames
- تنتهي المسابقة باختيار فائزين اثنين. سيكون السحب الأول على سيارة جيب كومباس. أما السحب الثاني فسيكون على سيارة جيب رانجلر.
- الجائزة لا تشمل تسجيل وتأمين السيارة. يجب على الفائزين تقديم جميع الأوراق المطلوبة للتمكن من قيادة السيارة.
- الفائز الأول سيربح سيارة جيب واحدة، وبالتالي فلن يتمكن من الدخول في السحب على السيارة الثانية.

الموعد النهائي للمشاركة في المسابقة والفوز بأول سيارة جيب هو 4 أبريل 2019، الساعة 17:30.

يتم الإعلان عن الفائز الأول في 4 أبريل 2019.

الموعد النهائي للمشاركة في المسابقة والفوز بسيارة الجيب الثانية جيب هو 6 أبريل 2019، الساعة 20:00. لن يسمح باستقبال أي مشاركات أخرى في المسابقة بعد ذلك التاريخ.

يتم الإعلان عن الفائز الثاني في 6 أبريل 2019.

إذا كان عمر الفائز أقل من 18 عامًا، يجب أن يصطحب ولي أمره أو الوصي عليه للحصول على الجائزة.

تحتفظ الجهة المروجة بالحق في إلغاء أو تعديل المسابقة وهذه الأحكام والشروط دون سابق إنذار. تقوم الجهة المروجة في أقرب وقت ممكن بتبليغ المشاركين بأي تغييرات تطرأ على المسابقة.

لا تتحمل الجهة المروجة المسؤولية عن تفاصيل الجائزة غير الدقيقة المقدمة إلى أي مشارك عن طريق أي جهة خارجية غير متصلة بهذه المسابقة.

الجوائز غير قابلة للتحويل وليس هناك بديل نقدي. تخضع الجائزة إلى مدى التوفر وتحتفظ الألعاب الحكومية بالحق في استبدال أي جائزة بأخرى بنفس القيمة ودون توجيه إنذار في حال تعذر الاتصال بالرابح أو عدم مطابته بالجائزة خلال يوم واحد من تاريخ الاتصال به، نحتفظ بالحق في سحب الجائزة من الرابح واختيار رابح آخر.

تقوم الجهة المروجة بتبليغ الرابح بموعد ومكان استلام الجائزة.

تعتبر المشاركة في هذه المسابقة بمثابة موافقة من قبل المشارك على الالتزام بهذه الأحكام والشروط.